
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych 

Protokół nr 2/2024 

II Posiedzenie w dniu 4 czerwca 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 4 czerwca 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:34 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Emilia Burska-Florczyk 

2. Monika Morawiec-Zawada 

3. Marzena Pełka 

4. Mateusz Pełka 

5. Joanna Pryzwan 

6. Małgorzata Szymonik 

7. Waldemar Wosiński 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena Pełka, która powitała 

zebranych. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

Przewodnicząca zapytała czy są zmiany do porządku obrad. Wobec braku propozycji zmian 

porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Joanna Pryzwan, 

Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

 

3. Informacja o działalności zespołu boisk sportowych Orlik (w związku z nieobecnością 

opiekuna orlika punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

 

 

 

4. Informacja o działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą 

Informację o działalności hali sportowej w Ostrowach nad Okszą przedstawił pan Michał 



Leśnikowski. Omówił najważniejsze wydarzenia i zapowiedział, plany na najbliższy czas. 

Radna Szymonik podziękowała UKS Tytan Ostrowy za coroczne wsparcie dla 

organizowanego rajdu charytatywnego. W związku z brakiem pytań Przewodnicząca komisji 

podziękowała za obecność i przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.  

 

 

5. Wydatki poniesione na akcję zima i remonty cząstkowe dróg 

Wydatki omówiła Sekretarz oraz Skarbnik. W związku z brakiem pytań radni przeszli do 

kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

 

6. Analiza finansowa oświaty w Gminie 

Oświatę i wydatki z nią związane omówiła Skarbnik. W związku z brakiem pytań radni 

przeszli do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika upamiętniającego 

bohaterski udział mieszkańców Gminy Miedźno w walce o wolność Polski w latach 1918-

1921 

Projekt uchwały umówiła Sekretarz. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika upamiętniającego 

bohaterski udział mieszkańców Gminy Miedźno w walce o wolność Polski w latach 1918-

1921.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Joanna Pryzwan, 

Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Miedźno 

Projekt uchwały umówiła Sekretarz. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Miedźno.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Joanna Pryzwan, 

Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 



c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw 

Społecznych na 2024 rok 

Projekt uchwały umówiła Przewodnicząca Komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw 

Społecznych na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Emilia Burska-Florczyk, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Joanna Pryzwan, 

Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Pełka 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

8. Sprawy różne 

Radna Burska i Morawiec-Zawada poruszyły kwestię dofinansowania dla Orkiestry z OSP 

Miedźno w związku z wyjazdem na Mistrzostwa Świata Orkiestr Dętych w Miedźnie. 

Przewodnicząca komisji wyjaśniła, że otrzymała informację o przesunięciu środków w 

budżecie. Dodała, że orkiestra otrzymała z urzędu pismo z odpowiedzią na ich wniosek. 

Skarbnik dodała, że ze względu na ograniczenie dochodów gminy, nie było możliwości 

wpisania w bieżącej chwili wnioskowanego zadania do budżetu 2024 roku. W przypadku 

pozyskania dodatkowych środków finansowych lub pojawienia się oszczędności ponownie 

przeanalizowana zostanie możliwość udzielenia dofinansowania. 

Przewodnicząca odczytała pismo dot. zakupu działki zlokalizowanej w Obrębie Ostrowy. 

Radni ustalili, że wrócą do sprawy na kolejnej komisji, tak, aby nieobecny dziś pracownik 

urzędu omówił temat.  

 

9. Zamknięcie posiedzenia komisji 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca podziękowała za obecność i zakończyła 

posiedzenie Komisji. 

 

  

Przewodnicząca Komisji 

Marzena Pełka  

  

 

Przygotował(a): Anna Kuras 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


